長榮大學社團校外技藝指導老師汽（機）車短期通行證申請表
	社團名稱
	社團校外技藝指導老師姓名
	社團校外技藝指導老師聯絡電話
	課外組收件日期（由課外組填寫）

	
	
	
	

	車輛種類
	□汽車
	車牌號碼：

	
	□機車
	車牌號碼：

	注意事項
	1.通行證只供社團校外技藝指導老師本人使用不得提供他人使用，如經本校保管事務組（警衛室）查核非本人使用，將立即註銷並繳回通行證。
2.需繳交年度社團繳交資料才可申請，如有更換社團校外技藝指導老師需重新繳交基本資料後才可申請。
3.每學期末需將短期通行證交回後才可繼續申請。
4.若社團校外技藝指導老師具本校學生身份則不得提出申請
                社團校外技藝指導老師簽名：                   

	行照影印本（正面）
	行照影印本（反面）

	駕照影印本（正面）
	駕照影印本（反面）


若申請人非車主，請填寫以下資料

申請人與車主關係         車主聯絡電話           
Chang Jung Christian University Temporary Car (Motorcycle) Pass Application Form for Club Off-Campus Skills Advisor

	Name of Club
	Name of Club Off-Campus Skills Advisor 
	Contact Telephone of Club Off-Campus Skills Advisor
	Date received by Extracurricular Activities Section (to be filled by the Section)

	
	
	
	

	Vehicle Type
	□Car
	License Plate Number：

	
	□Motorcycle
	License Plate Number：

	Important Reminders
	1. The permit is only for use by club off-campus skills Advisors, and shall not be used by others.  If the University's Assets and General Affairs Section (Security Office) finds the permit being used by others, the permit shall be immediately cancelled and the permit shall be turned in.

2. To apply, club information for the academic year must be submitted. If there is a change in club off-campus skills Advisor, new information must be submitted to apply. 
3. The temporary permit must be returned at the end of each semester before the next application.

4. Club off-campus skills Advisors who are students at the University may not apply for the permit. 

                Signature of club off-campus skills advisor:                    

	Photocopy of Vehicle Registration (Front)
	Photocopy of Vehicle Registration (Back)

	Photocopy of Driver's License (Front)

	Photocopy of Driver's License (Back)



If the applicant is not the owner of the vehicle, please complete the following:

Relationship to vehicle owner:       .
Contact telephone of vehicle owner:           .
